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 Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 
127 din 5 iulie 2010, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa extraordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 5 iulie 2010 în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass 
media. 

Din partea aparatului de specialitate participă: Carmen Haruţa – şef serviciu; Tiniş 
Viorel – director economic;  Turc Grigore, Hasnaş Veronica şi Rusu Bogdan – consilieri ai 
preşedintelui; Vasile Negruşeri – administrator public al judeţului; Codruţa Sălăgean – 
consilier; Ciocan Ionela – referent. 

În calitate de invitat participă: Florian Cristian-Daniel – prefectul judeţului; Moldovan 
Margit – director D.G.A.S.P.C. Bistriţa-Năsăud; reprezentant I.G.S.U. Bistriţa-Năsăud. 

Reprezentanţi ai mass-mediei: Vlad Ciocan – “Realitatea TV Bistriţa”; Bartha Iulia – 
“Bistriţeanul”; Bulz Carmen – “Răsunetul”; Dorin Axinte – “Mesagerul”; Cristian Silaşi – “City 
News”; Tina Ţucui – “Agerpress”; Geta Sîngeorzan – “TV Bistriţa”.  

 
* 

 
Secretarul judeţului, domnul Iosif Redl, anunţă prezenţa a 14 consilieri judeţeni şi a 

domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu.  
Lipsesc următorii consilieri judeţeni: Popescu Grigore Dorin, Ciocan Doru, Coc Dorel 

Alexandru, Deneş Ioan, Suciu Andrei, Marinescu Gheorghe, Moldovan Vasile Adrian, 
Mureşan Mihail, Parasca Cristian Constantin, Peter Luca, Pop Gheorghe, Pugna Alexandru, 
Cupşa Kisseleff Iulia-Adriana, Suciu Vasile Daniel, Szanto Arpad, Vlad Anton. 
 

 
* 

 
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Bună ziua tuturor. 
Este o încercare de a convoca în şedinţă extraordinară Consiliul Judeţean, pentru a 

promova trei proiecte de hotărâre, proiecte ce au fost discutate şi în şedinţa anterioară, într-o 
şedinţă ordinară şi prin disciplină şi hotărâre de monolit a unor membrii din cele două partide, 
s-a refuzat a se trece cele două proiecte, nu de alta, dar spitalele nu au nevoie de bani, 
rectificările nu trebuie făcute să ajungă banii acolo unde trebuie asigurată sănătatea şi de ce 
nu, şi serviciile publice, pentru că o parte din bani trebuiau să ajungă la societatea 
“AQUABIS”. 
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Partea interesantă este că în comisii s-a votat, iar în plenul Consiliului Judeţean nu s-a 
acceptat decât validarea unui nou consilier, iar la celelalte puncte la ordinea de zi reacţia 
colegilor de la Partidul Liberal şi de la Partidul Social Democrat a fost de abţinere. 

Am încercat astăzi, pe temei legal, să convoc Consiliul Judeţean de îndată. Sigur, o să 
motiveze că nu au fost anunţaţi la timp, ceea ce sigur – mă repet – desigur nu stă în picioare. 

Vă asigur, şi nu o să mă mai repet, nu este un capăt de ţară. Nu suntem la prima 
situaţie în care solidaritatea răului nu vrea să se prezinte la muncă. Eu sper să se mai 
întâmple acest lucru în două şedinţe ordinare şi să ne lăudăm cum dizolvăm Consiliul 
Judeţean. 

Asistăm la un spectacol, în plină vară, crezând unii că sunt scenarişti şi regizori, iar eu 
sunt dansator şi acrobat pe sârmă. Ei, nu sunt. Şi nici ei şi nici domniile lor nu sunt scenariştii 
cei mai pricepuţi. 

Dar, multe truisme, multă poveste pentru nimic şi cred că ne pierdem vremea în 
formule sofisticate de exprimare, încercând să ne şicanăm unii pe alţii.  

Consiliul Judeţean cred că are prerogative şi are lucruri mult mai importante de 
hotărât, proiecte mult mai importante decât să încercăm să facem spectacole cu prezenţa sau 
absenţa domniilor lor. 

Aceasta fiind situaţia, neprezentându-se la muncă – nu ştiu de ce mai trebuie să avem 
Consiliul Judeţean, dar legea aşa prevede şi caracterul democratic subliniază acest lucru – 
noi trebuie să plecăm, dv. acasă, eu trebuie să îmi văd de treburile mele şi nu vom lua nici de 
data aceasta în discuţie şi spre aprobare cele trei proiecte de hotărâre. 

Vom vedea cum vor decurge lucrurile. Lumea vede, lumea analizează, nu e nimeni de 
neînlocuit, nu suntem totul în lumea asta, vor veni şi alţii după noi care vor spune că ei sunt 
totul şi nu va fi aşa.  

Ne vedem de treaba, încerc să nu mai supăr, să nu mai jignesc pe nimeni, nici să mă 
exprim ironic. Dar, sigur, e uşor să îţi iei angajamente, e mai greu să le respecţi, că vorba 
românească e foarte alunecoasă şi de multe ori, fără voie mai atingi cu o metaforă sau un 
cuvânt nelalocul lui anumiţi factori de răspundere sau colegii care ar trebui să facă parte din 
această şedinţă. 

Vă mulţumesc celor prezenţi, mulţumesc presei pentru că aţi dat curs şi v-aţi mobilizat 
atât de repede, de îndată, şi aţi fost prezenţi. Şi cam atât. Mă opresc aici. 

Vă mulţumesc. 
 

* 
 
 

 
     P R E Ş E D I N T E,    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
      Liviu-Mihai Rusu         Iosif Redl 
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